
Beste Frutchers! 
 
 
Vandaag heb ik het genoegen om jullie aan 2 van mijn leerlingen te introduceren. Het gaat om Alys 
en Louise. Ze zijn bij mij sinds 2019 en 2020. Ze hebben een enorme vooruitgang geboekt in het 
Nederlands. Vandaag heb ik ze tijdens de les een paar vragen gesteld over Frutch.  
En ik heb het gefilmd, met hun goedkeuring natuurlijk :-) 
 
Wat is er zo speciaal aan Alys en Louise? Ik heb Alys leren kennen toen ze net in het eerste 
middelbaar begon in immersie Nederlands. Ik weet nog hoe we in het begin kennis maakten en 
beetje bij beetje begon ze meer en meer vertrouwen te krijgen in mij en volgde ze mijn raad 
nauwlettend op. Uiteindelijk zijn we op een succesformule gestrand samen en is ze bijna zo goed 
als tweetalig!!!!! 
Louise volgde later tijdens de Covid periode. Er waren nauwelijks lessen in het Nederlands en 
samen konden we ervoor zorgen dat ze niet verder achterop raakte…..en zelfs ver vooruit 
geraakte :-) 
Louise bleek ook een geboren talent te zijn voor het Nederlands. Ze begreep snel hoe deze taal in 
elkaar zat en spontaan kon ze zelf ook al snel een babbeltje slaan. Een groot compliment was toen 
ze me vertelde dat ze op schoolreis naar Rotterdam geen enkele moeite heeft gehad om de gids 
en begeleiders te verstaan. Nou dat is petje af hoor want de Rotterdammers kunnen er wat van 
:))))) 
 
 
Bedankt meiden voor jullie spontaniteit en feedback! Ik beloof jullie dat we nog héiééééééél veel 
gaan praten in de toekomst! 
 
Groetjes,  
 
Isabelle 
 
Die heel voldaan terugkijkt naar deze knappe talentvolle, doortastende en gedreven jonge dames! 


